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Z OBECNÍHO ÚŘADU
 Poděkování obci za opravu lávky

Tímto bychom chtěli poděkovat obci za opravu 
lávky u domu č. p. 488.

Obec se k problému postavila kladně a 
zodpovědně a lávku opravila. Ta byla již delší 
dobu ve špatném stavu a trouchnivěla. Jelikož 
přes ní chodíme dennodenně tak jsme tuto 
změnu příjemně uvítali. Děkujeme.

Místní obyvatelé a uživatelé lávky

Výzva

Vážení obyvatelé, uživatelé kanalizace,
v posledních dvou letech se rapidně zvýšilo 
množství poškozených čerpadel v domovních 
čerpacích stanicích. Ve valné většině případů 
se jedná o závady, které jsou způsobeny 
vypouštěním odpadních vod v rozporu s 
provozním řádem tlakové kanalizace, resp. 
domovní čerpací stanice. Apeluji na všechny 
obyvatele, domovní čerpací šachta je určena 
pouze pro splaškové odpadní vody z domácnosti. 
V žádném případě nelze vlévat do jímky 
odpadní vody s obsahem tuku, dešťové vody, 
odpady z hospodářských budov, oleje, ropné 
látky, barvy, ředidla, apod. Rovněž je třeba 
předejít mechanickému poškození mělnících 
segmentů a ucpávání osazených čerpadel. Ve 
vlastním zájmu uživatelů čerpacích jímek, je třeba 
zamezit možnosti vniknutí písku, hlíny, textilií, 
kovů, skla a především pevných kuchyňských 
odpadů, zbytků potravin, dámských 
hygienických potřeb, suchých plen, 
hygienických ubrousků na bází netkaných 
textilií, hadrů, apod. V případě prokazatelného 
poškození čerpadla nedodržováním uvedených 
zásad, bude následující oprava účtována 
uživateli jímky.

Uvědomme si, že odpady nejsou totéž co 
odpadní vody. Neznečišťujte vodu jen za cenu 
svého pohodlí. Chraňte váš společný majetek 

a nedovolte, aby zvýšené provozní náklady 
negativně ovlivnily cenu stočného.   

Lukáš Vykydal
zástupce majitele kanalizace

Projekt MAP II a Implementace MAP ORP 
Svitavy

Místní akční skupina Svitava z. s. (MAS Svitava) 
se stala v letech 2016 – 2017 realizátorem 
projektu Místní akční plán vzdělávání ORP 
Svitavy (MAP). Projekt byl zaměřen na rozvoj 
kvality vzdělávání v mateřských a základních 
školách ve spolupráci zřizovatelů, škol a dalších 
aktérů ve vzdělávání v území MAS. 

Na tento projekt navazuje projekt MAP II 
a Implementace MAP ORP Svitavy, který 
je realizovaný a financovaný s podporou 
Evropského sociálního fondu Operačního 
programu Vývoj, výzkum a vzdělávání.

Realizace: 04/2018 – 03/2022

Hlavní cíle MAP II:  
• zlepšení kvality vzdělávání v MŠ a ZŠ v ORP 
Svitavy;
• podpora inkluzivního vzdělávání především v 
oblasti práce s nadanými dětmi;
• polytechnická výchova orientovaná na nadané 
děti a žáky;
• rozvoj čtenářské a matematické gramotnosti;
• zvýšení zájmu u dětí a žáků o nejrůznější obory 
a oblasti vzdělávání.

Přínosem realizace projektu MAP II je budování 
a rozvoj udržitelného systému komunikace mezi 
aktéry, kteří ovlivňují vzdělávání dětí a mládeže 
v našem území.

Projekt se také bude průběžně věnovat 
aktualizaci vytvořených dokumentů MAP I, 
evaluaci a monitoringu MAP II a implementaci 
MAP I. 
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Vítání občánků

V sobotu 16.11..2019 
proběhne v Domě 
s pečovatelskou 
službou od 9:00 h. vítání občánků. 
Rodiče dětí, kterých se to bude týkat, budou 
obeznámeni pozvánkou.

Zpětná reflexe po roce realizace:

• velice úspěšné projektové aktivity, které jsou 
velmi pozitivně přijímány jak dětmi, rodiči tak i 
samotnými školami a jednotlivými pedagogy;
• velký úspěch mladých programátorů v národní 
soutěži, kteří navštěvují kroužek programování;
• zapojení rodičů dětí v MŠ do rozvoje čtenářské 
gramotnosti prostřednictvím aktivity městské 
knihovny „Kufr plný knih“;
• zájem žáků sedmé třídy (ZŠ Riegrova) o 
poezii, kteří v rámci nadšení sami napsali sbírku 
básniček s vlastními kresbami, a to díky aktivitě 
„Kufr plný knih“;
• zcela výjimečný workshop „Rozvíjíme 
matematické nadání dětí v MŠ“ pro rodiče a 
jejich děti s PhDr. M. Kaslovou - přední odbornicí 
v ČR na vzdělávání nadaných dětí;
• zajištění letní školy ve Svitavách v roce 2020 
na program pro MŠ „Začít spolu“;
• hledání příkladů dobré praxe pro zvýšení 
kvality vzdělávání v ORP Svitavy – MŠ Čeladná, 
ZŠ Táborská Praha;
• nadšení dětí v Bořkově dílně, kterou realizuje 
SVČ Tramtárie v MŠ a následná návštěva 
městského muzea, kde jsou pro ně připraveny 
další aktivity;
• velký zájem škol o vzdělávací akce pro 
pedagogy na různá aktuální témata, která 
reflektují jejich potřeby. 

Hlavní manažerka pro realizaci MAP II je 
Stanislava Vaněčková

Svoz použitého oleje

místo: u Domu s pečovatelskou službou
datum odběru: 6. 9. 2019
objem: 10 l
datum odběru: 18. 9. 2019
objem: 5 l
datum odběru: 21. 10. 2019
objem: 14 l

místo: za obchodem JIP
datum odběru: 6. 9. 2019
objem: 12 l
datum odběru: 21. 10. 2019
objem: 22 l

místo: u Buršových
datum odběru: 6. 9. 2019
objem: 12 l
datum odběru: 18. 9. 2019
objem: 12 l
datum odběru: 21. 10. 2019
objem: 26 l

Svoz textilu 3. kvartál 2019

9. 7. 2019 - 407 kg

6. 8. 2019 - 362 kg

21. 8. 2019 - 271kg

8. 9. 2019 - 316 kg

19. 9. 2019 - 271 kg
__________________

celkem 1627 kg



ČTĚTE NÁVODY
Instalujte a užívejte tepelné a jiné spotřebiče v souladu 
s průvodní dokumentací výrobce.

HLÍDEJTE OTEVŘENÝ OHEŇ
Nenechávejte bez dozoru otevřený plamen svíček, spo-
ráku, krbu a zvyšte opatrnost při vaření.

POZOR NA CIGARETY
Při kouření a odhazování nedopalků do odpadkových 
košů nedopalky vždy dokonale uhaste.

KONTROLA KOMÍNŮ
Dodržujte pravidla na údržbu a provoz spalinových cest.

TOPTE, JAK SE MÁ
Nedávejte do blízkosti topidel hořlavé látky, popel uklá-
dejte do nehořlavé nádoby.

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

8. 

9. 

10. 

POUČTE SVÉ DĚTI
Dejte z dosahu dětí zápalky, zapalovače, vysvětlete 
jim nebezpečí vzniku požáru.

VYBAVTE SVOJI DOMÁCNOST
Instalujte hlásiče požáru, vybavte domácnost hasicí-
mi spreji a přenosnými hasicími přístroji.

UDRŽUJTE V POŘÁDKU UZÁVĚRY  
INŽENÝRSKÝCH SÍTÍ
Hlavní vypínače elektrického proudu, uzávěry vody 
a plynu musejí být řádně označené a přístupné.

KONTROLUJTE ELEKTRICKÁ ZAŘÍZENÍ
Kontrolujte pravidelně stav spotřebičů a šňůrových 
vedení. 

UDRŽUJTE PRŮCHODNÉ CHODBY A SCHODIŠTĚ
V případě požáru oceníte, že budete moci z hořící-
ho domu rychle utéct a zachránit členy rodiny.

Měli byste si uvědomit, že odpo-
vědnost za své chování a za tech-
nické zabezpečení svých domovů 
proti požáru nesete pouze vy sami! 
Aby k těmto požárům nedocházelo 
a nedocházelo k úmrtím a zraněním, 
dodržujte toto BEZPEČNOSTNÍ 
DESATERO.

© MV–generální ředitelství 
Hasičského záchranného sboru

České republiky 

BEZPEČNOSTNÍ
DESATERO

domov i sebe



ZE ŠKOLY A ŠKOLKY
 Školní rok 2019/2020 je již v plném proudu a 
škola opět zahájila své vzdělávací a výchovné 
činnosti, které pravidelně obohacujeme širokou 
nabídkou aktivit, přispívajících k rozšiřování 
znalostí a vědomostí žáků. Na těchto stránkách 
budeme čtenářům přinášet některé nové 
informace o dění ve škole.

Prvňáčci ve škole

Dne prvního září poprvé zasedlo do školních 
lavic 13 nových žáků. Třídní paní učitelkou je Mgr. 
Milena Bauer. Menší počet žáků ve třídě má své 
výhody, které spočívají ve větším individuálním 
přístupu k jednotlivým dětem a tím i ke zvýšení 
kvality při výuce. Přejeme nejmenším žákům, 
aby byli ve škole spokojeni a zažívali zde mnoho 
hezkých chvil a vzdělávacích úspěchů.

V první třídě došlo ke změně školního 
vzdělávacího programu. Nově se v první třídě 
vyučuje anglický jazyk s dotací jedné hodiny 
týdně.  Paní učitelka Mgr. Marcela Bartošová 
hravou a zábavnou formou seznamuje děti s 
tímto jazykem, ve kterém budou vzděláváni po 
celou školní docházku. 

Šablony II

V uplynulém školním roce jsme ukončili projekt 
OP Výzkum, vývoj a vzdělávání - Šablony I. 
a zažádali o novou dotaci Šablony II. Škola 
získala finanční podporu ve výši 1 315 607,- 
Kč, která je zaměřena na zvýšení kvality ve 
vzdělávání a profesní rozvoj pedagogů. Projekt 
bude realizován v ZŠ, MŠ a ŠD. V rámci tohoto 
projektu budou po dobu dvou let probíhat různé 
aktivity jako např. podpora žáků ohrožených

školním neúspěchem nebo mimořádně 
nadaných žáků, výjezdy žáků na vzdělávací 
akce, čtenářské dílny, klub zaměřený na anglický 
jazyk, klub deskových her ve školní družině, 
další vzdělávání pedagogů a v neposlední řadě 
budou podpořeny i asistentky pedagoga. 

Mezinárodní projekt V4

Blíží se závěr 18-ti měsíčního mezinárodního 
projektu V4 s názvem „ Sport – the Language 
Young People in V4 Share“.

Projekt  byl zahájen v září 2018 a potrvá do března 
2020. Po setkáních účastníků na Slovensku, u 
nás a v Maďarsku, která proběhla v minulém 
školním roce, se konal poslední meeting v 
Polsku, v malé obci Dabrowa nad Czarna. Na 
pět dní, od 3. do 7. října,  spolu s paní ředitelkou 
Eliškou Hartmanovou a s paní učitelkou Milenou 
Bauer vycestovalo z naší školy sedm žáků: Aneta 
Trávníčková, Nela Lelková, Nela Kratochvílová, 
Veronika Judová, Nela Pavlišová, Adam Frolo 
a David Sadloň. Akce byla pro všechny velice 
přínosná. Nejenom, že se děti zdokonalily v 
angličtině, která je komunikačním jazykem 
celého projektu, ale skvěle reprezentovaly 
hradeckou školu, když na volejbalovém turnaji 
získaly 1. místo.

Protože je projekt zaměřený na sport, navštívili 
žáci nově zbudované „Centrum olympijských 
sportů“. Prohlédli si tak na vlastní oči všechna 
sportoviště, na kterých probíhají disciplíny při 
letních OH a měli možnost sledovat polské 
olympioniky při trénincích.

Kromě toho prožili nezapomenutelný den v 
solném dolu Wieliczka. Je to jeden z největších 
dolů svého druhu na světě a je právem zařazen 
mezi památky UNESCO.

Uvítání a následná péče o všechny zúčastněné, 
ostatně jako při každém setkání, byly vynikající.
O všechno bylo ze strany polských hostitelů 
výborně postaráno.

V poslední fázi projektu čeká práce hlavně 
koordinátory jednotlivých zemí a žáci si pomocí 
moderních technologií navzájem vyzkouší 
zodpovědět kvízové otázky na téma
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„Naše země“. Kvíz vytvořily děti samy  s pomocí 
paní učitelky Marcely Bartošové, která je 
vynikající angličtinářka.

Tento projekt je již druhým mezinárodním 
počinem zaštítěným organizací V4. Rádi bychom 
se v budoucnu zapojili do dalších a umožnili tak 
našim žákům poznávat další evropské kultury. 

Mgr. Milena Bauer

Exkurze do Moravského krasu

Dne 15. října jsme vyrazili s 9. a 8. třídou na 
geologickou exkurzi do krásného podzimního 
Moravského krasu. Počasí nám přálo, tak jsme 
si užili nádherně zbarvených listnatých lesů a 
sluníčka. Exkurzi jsme zahájili na Správě CHKO 
V Blansku, kde jsme si prohlédli zkameněliny 
a kosterní pozůstatky z pravěku. Poté jsme se 
přesunuli do Domu přírody na Skalním mlýně. 
Je zde vybudované krásné interaktivní centrum, 
viděli jsme, jak vznikají jeskyně, krápníky, kudy 
teče podzemní říčka Punkva, jakým vývojem 
prošly horniny od pravěku. Ocenili jsme 
interaktivní dotykové panely a moderní 3D kino. 
Potom jsme šli, vybaveni baterkami, navštívit dvě 
jeskyně. Jednu volně přístupnou Lidomornu a 
veřejnosti nepřístupnou Holštejnskou s krásnou 
krápníkovou výzdobou. Musíme moc poděkovat 
panu Leoši Štefkovi z CHKO, který se nám celou 
dobu věnoval. Moc jsme si to všichni užili.

Mgr. Jarmila Andrlová

Nový stravovací systém

Naše škola se neustále a systematicky 
modernizuje. Tentokráte se modernizace dotkla 
školní jídelny, kam byl ve spolupráci s obcí 
zakoupen nový stravovací systém. Přinášíme pro 
rodiče vylepšení v platbě stravného a poplatků 
za MŠ a ŠD. Od února 2020 budou mít rodiče 
možnost platit za stravování, školné v MŠ a 
poplatky v ŠD bezhotovostně - prostřednictvím 
inkasa. Veškeré informace, jak to bude fungovat 
a co bude potřeba udělat, budou rodičům předány 
formou přesných pokynů, které obdrží v průběhu 
měsíce prosinec. Pokud si rodiče nezvolí platbu 
tímto způsobem, budou moci i nadále platit v 
hotovosti. 

KULTURA

Muzikál 
Brno
V příštím roce proběhne opět zájezd na muzikál 
do Boby centra Brno (zřejmě v dubnu na 
muzikál Kleopatra). Obec bude hradit dopravu, 
vstupenku si každý účastník hradí sám. Zájemci 
se hlaste na Obecním úřadě do 29.11. Podle 
počtu přihlášených a zaplacené zálohy 500,- 
Kč za vstupenku, bude objednána autobusová 
doprava.
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HASIČI
Mladí hasiči pokračovali od září v okresní lize 
mladých hasičů v Sádku, Kamenci a Mladějově, 
kde již tradičně celý ročník vrcholil. Družstvo 
starších, ve své první sezoně, pokračovalo v 
dobrých výsledcích a ukázalo, že se stále více 
a více sehrávají a bylo to vidět i na dosažených 
časech. Celkové 10. místo v lize je nad očekávání. 
Mladší žáci pokračovali v medailových úspěších 
a před posledním kolem se dělili o první místo 
s hasiči z Bystrého. Vítězstvím při posledním 
závodu v Mladějově se jim podařilo obhájit 
celkové vítězství z roku 2018 a nominovat se na 
Superpohár hejtmana kraje pro vítěze okresních 
lig, kde předvedli nejrychlejší požární útok.

Žáci se ještě zúčastnili pohárovky v Sušici 
(starší 1., mladší 1.), kam jsme vzali i nejmladší 
„drobotinu“, která obsadila pěkné 5. místo.

Ženy se na podzim předvedly na závodech v 
Sušici (3. místo) a v Mladějově (7. místo). Muži 
byli v Mladějově 8.

Slavnostní ukončení sezony mládeže proběhlo 
opět na Formance, kam jim přišel za reprezentaci 
obce poděkovat a předat originální trička starosta 
obce pan Kamil Pavliš.     
      

                           

Koncertu bude předcházet vystoupení dětí ze ZŠ Hradec nad Svitavou

V á n o č n í   k o n c e r t 
pěveckého sboru SYXTET ze Svitav  

pod vedením Veroniky Plívové

v pátek 13. 12. 2019 v kostele sv. Kateřiny od 18:30 hod.
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Tímto bychom Vás chtěly informovat o úspěších našich žen (a dívek) v hasičském sportu. Kvůli 
nedostatku času jsme se zúčastnily pouze posledních závodů sezóny, které se konaly v Mladějově 
na Moravě dne 28. 9. za nepříliš příznivého počasí.

První útok jsme měly bohužel neplatný kvůli “menší” chybě pravé proudařky, za to druhý byl platný, 
ale s menším zdržením na savicích. Naše ženy se umístily na 7. místě z 8 družstev. I přes špatné 
počasí a pár problémů jsme si celý den užily, a ještě se dokázaly postarat i o nejmladší členku 
našeho týmu - necelé 2 roky starou Lili.

Na příští rok plánujeme pravidelnější a náročnější tréninky s častějšími výjezdy na závody, u kterých 
očekáváme lepší umísťování. Naším cílem pro příští sezónu je okresní liga, kam jsme se dostali 
“omylem” již letos.

Tímto bychom chtěly poděkovat všem, kteří nás v této sezóně podporovali a naší skvělé velitelce 
Aleně Pytlové za tréninky a pomoc na závodech. Samozřejmě děkujeme i našim mužům s pomáháním 
na základně a věcmi okolo.

SDH Hradec nad Svitavou, družstvo žen

Koncertu bude předcházet vystoupení dětí ze ZŠ Hradec nad Svitavou

V á n o č n í   k o n c e r t 
pěveckého sboru SYXTET ze Svitav  

pod vedením Veroniky Plívové

v pátek 13. 12. 2019 v kostele sv. Kateřiny od 18:30 hod.

SPORT
 2x a dost...

21. 9. se na Farmě Kostelecká Lhota konaly 
první hobby závody. Počasí nám přálo a sluníčko 
krásně svítilo. Na Farmě vládla super rodinná 
atmosféra. 

Adélka si sebou vzala naposledy poníka Žáčka a 
svého top koně Maestoso Lolu. 

V prvním parkuru - 50 cm ukázala Adélka, jak 
umí Žáček vyhrávat a nechali za sebou velké 
koně. V parkuru 50 cm si Adélka a Žáček dovezli 
1. místo. Dvojice vyhrála pohár, žlutou stužku a 
Žáček si vyhrál dobrůtky. 

Parkur do 70 cm byl malinko pomalejší a při 
tomto parkuru vybojovali krásné 2. místo. Adélka 
bere Žáčka mezi velké koně i v tomto případě je 
nechali za zády. Pohár sice nebyl, ale stužka a 
kosmetika pro koníky. 

Bohužel toto byly pro Žáčka poslední závody 
se svojí jezdkyní, Adélka vyrostla a Žáček bude 
u nás jako domácí mazlíček, i přesto, že je to 
mladý koník. Žáček je neuvěřitelně hodný poník 
a dokázali toho mnoho. 

Po chvilce oddechu si Adélka vzala kobylu Lolu. 
Parkur 90 cm... první fáze skočit 9 skoků čistě 
a jít do rozeskakování, kde se musí jet na čas a 
ještě čistě - bez chyby. Zde byla dvojice úspěšná 
a domů si dovezla 4.místo. 
Parkur 100 cm...pouze jedna dvojice šla čistě 
první fází i rozeskakováním, bohužel to Adélka 

nebyla. V tomto parkuru Adélka s Lolou braly. 
5.místo. Adélka, přesto, že šla první kolo bez 
shození překážky, udělala uzavřený kruh a ten 
se trestá 4 body. 

Přesto nám Žáček, Lola i Adélka udělali 
ohromnou radost. 

Nyní budou mít koníci podzimní a zimní 
prázdniny, aby na rok 2020 byli zase ve skvělé 
formě. 
                                                   Lenka Vládková
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Zveme Vás na 

S I L V E S T R O V S K Ý   
F O T B Á L E K

Místní hřiště 31. 12.  2019 v 10:00 hodin
občerstvení

dobrá nálada 
a komické situace tradičně zajištěno
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Cvičení žen v tělocvičně místní ZŠ
Milé Hradecké ženy a dívky, pravidelně vás 
každoročně se začátkem školního roku lákám na 
cvičení v tělocvičně místní základní školy. Také byste 
se rády účastnily pravidelného cvičení, ale „nemáte 
čas“, „už jste na cvičení příliš staré (mladé)“, „nemáte 
na to peníze“, „bolí vás záda“ a podobné další 
důvody, proč necvičíte? Pokusím se vám dokázat, 
že to nemusí být pravda.

Nemáte čas – zkusily jste spočítat, kolik hodin 
týdně věnujete sledování televize? Opravdu je tak 
důležité vědět, co nového se děje v Ordinaci v růžové 
zahradě, nebo v Ulici? Jsou tyto informace důležitější 
než vaše zdraví? Opravdu nenajdete ve vašem 
týdenním rozvrhu 1 hodinu času, který věnujete sobě 
a vašemu zdraví?

Jste na cvičení příliš staré (mladé) – vězte, 
že nikdo není příliš starý (ani mladý) na to, aby 
začal pravidelně cvičit. Ve skutečnosti je pro ženy 
posilovací cvičení extrémně důležité. Pravidelný 
pohyb pomáhá nejen zabránit ztrátě svalové hmoty, 
ale také u žen pomáhá předcházet osteoporóze, 
pomáhá předcházet zraněním a pádům, udržuje je v 
celkové kondici, posiluje imunitu, pozitivně působí na 
pleť a v neposlední řadě i na psychiku. 

Nemáte na to peníze – cvičení je bezplatné, jedinou 
investicí je koupě overballu, což představuje cca 
100Kč.

Bolí vás záda – bolest zad je právě výsledkem 
slabého středu těla kvůli nedostatku pohybu a 
sedavému způsobu života.

Posilování tohoto středu je nejen skvělým způsobem, 
jak ulevit od stávající bolesti, ale hlavně je také 
nejlepší cestou k tomu, jak předejít bolestivým 
zádům v budoucnu. Cvičení s overballem vám 
pomůže rozvinout vaši sílu, procvičit a vylepšit si 
rovnováhu těla a zlepšit koordinaci a dýchání. Je 
ideální na posílení zádového svalstva, hýždí, ale 
největší důraz klade právě na posílení středu těla, 
tedy i břišních svalů, pomáhá správně zpevnit tělo a 
zlepšit jeho držení. Cvičení se hodí pro lidi, kteří mají 
problém s koncentrací, je skvělou pomůckou pro ty, 
kdo trpí chronickými bolestmi zad a páteře. Pomáhá 
lidem s nadváhou a také trpícím stresem. Působí 
jako prevence proti osteoporóze či inkontinenci. Ve 
výsledku dosáhnete mj. prodloužení svalů a celkové 
harmonie. Důležité je i to, že vás cvičení nevyčerpá, 
ale naopak vás nabije energií. Co si přát víc?

Doufám, že jsem vás přesvědčila, proč se alespoň 
pokusit přijít si cvičení vyzkoušet. Samy se 
přesvědčíte, že cvičení nevyžaduje žádné předchozí 
zkušenosti, zvládne ho každý - cvičily s námi i děti 
školou povinné i dámy zralejšího věku (75 let).

Přijďte mezi nás, cvičíme pravidelně každé úterý od 
19:00 do 20:00 hodin v tělocvičně místní základní 
školy, potřebujete jen svůj overball – málo nafouknutý 
míč o průměru do 30cm a dál jen kopec odvahy 
poprvé přijít a vyzkoušet to. 

Zanechte doma ostych a přijďte si zacvičit s námi.

Na vaši účast se těší Dagmar Korcová


